

「三十年巨變——改革開放與上海周邊地區的發展」考察團 12-16/5/2009

Travel Study Programme to Shanghai

書院挑選了十五位聯合同學參加由學術交流處（中國事務）及復旦大學合辦的考察團，前往上海考察五天。

The College selected 15 students to attend a 5-day Travel Study Programme to Shanghai organised by the Office of Academic Links (China) and Fudan University.



暑期西班牙語及文化考察團 16-30/5/2009

Spanish Culture and Language Programme at Barcelona, Spain



聯合同學積極投入學習西班牙語。

Students participated actively in class to practice Spanish.

學生學習烹調地道西班牙小食。

Students learning how to make Spanish snacks.



本院十六名同學參加暑期西班牙語及文化考察團，同學與領隊語言學及現代語言系導師倪俊傑先生合照。

16 United College students joined the intensive Spanish course at Universitat Autònoma de Barcelona, Spain. Students posed a group photo with the Honorary leader of the programme, Mr Nicolas Arriaga Agrelo, Instructor of the Department of Linguistics and Modern Languages.

美國首都華盛頓考察團 24/5-7/6/2009

Travel Study Programme to Washington, DC area



本院二十名同學於暑假期間出訪美國華盛頓兩星期，透過參觀及訪問等活動，以加深對美國的大眾傳媒及政治制度的認識。本計劃由聯合書院與港美中心合辦。

20 United College students visited Washington, DC in the summer of 2009 for two weeks to learn about the US political system and mass media. The programme was jointly organised by the College and the Hong Kong America Centre



聯合書院的同學們獲當地校友會熱情款待。

Students received warm welcome from the University Alumni Association in Washington, DC.

同學參觀《美國華盛頓時報》。

Students visited the *Washington Times*.

